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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). A kamerákon keresztül tisztelettel 
köszönti a televíziónézőket. A meghívóban jelzett napirenddel kapcsolatban 
módosítást szeretne tenni. A 6. pontként jelzett előterjesztést egy későbbi időpontban 
tárgyalná a testület, ezért ezt most kikerülne a ma tárgyalandó témák közül. 3. 
pontként kéri felvenni a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
végelszámolással történő megszüntetéséről szóló előterjesztést, valamint 8. pontként 
Holecz Attila földterület csere kérelmének elbírálására vonatkozó előterjesztést. Kéri 
továbbá napirendre felvenni az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez 
kapcsolódó támogatás igénybevételéről szóló előterjesztést. Azért kéri sürgősséggel 
felvenni ezt a napirendet, hogy emiatt ne kelljen rendkívüli ülést összehívni, ugyanis a 
pályázat benyújtási határideje április 2-a. A meghívóban jelzett lakásügyeket zárt 
ülésen fogja tárgyalni a testület. Kéri, aki a meghívóban jelzett napirendet ezekkel a 
módosításokkal elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag jóváhagyta. 
 
Napirend:  
1.  Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról 

szóló rendelet módosítására 
2.  Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítására  

3. Előterjesztés a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
végelszámolással történő megszűntetéséről 
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4.  Előterjesztés a szociális alapszolgáltatás étkeztetés új szolgáltatónál történő 
biztosítására 

5.  Előterjesztés a támogatási kérelmek elbírálására 
6.  Előterjesztés az önkormányzat 2012. évi közbeszerzési tervére 
7.  Előterjesztés a földbérleti kérelmek elbírálására 

7.1. Faluhelyi Csaba kérelme 
7.2. Bogdán Jenőné kérelme  
7.3. Rácz Csaba kérelme 

8.  Előterjesztés Holecz Attila földterület csere kérelmének elbírálására 
9.  Előterjesztés az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez kapcsolódó 

támogatás igénybevételére 
 
 
Napirend előtt: 
Polgármester tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a legutóbbi 
ülésen hozott határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt képviselő-testület! 
Legutóbbi munkaterv szerinti ülésünket február 14-én tartottuk, a fontosabb 
tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Február 16-án, csütörtökön az óvodások, pénteken pedig az általános iskolások 
farsangi ünnepségen vettem részt, illetve többen vettek részt a képviselő-testület tagjai 
közül is.   
-  Február 18-án a Plébánia farsangi bálján vettem részt. 
-  Február 19-én, vasárnap a II. Rákóczi Ferenc Horgász Egyesület gyűlésén voltam 

jelen. 
-  Február 21-én Teleki László kiállítás megnyitóján voltam a Múzeumban. 
-  Február 22-én a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt. és Besztercebánya 

Önkormányzat képviselőivel egyezettünk az Ipoly híd átadással kapcsolatban. 
-  Február 24-én a Pető-Pösténypuszta között megépült Ipoly-híd ünnepélyes 

átadásán vettünk részt. Nagy örömünkre szolgál, hogy a híd végre elkészült és 
átadásra került a forgalomnak is. A híd, Molnár Katalin, az Ipoly-hidak 
Újjáépítéséért Polgári Társulás egykori elnöke emlékére a „Katalin” nevet kapta. 

-  Február 26-án, vasárnap, a Petőfi horgászegyesület közgyűlésén vettem részt. 
-  Február 27-én Szenográdi Ferenc tanár úr szerkesztésében megjelent Szécsényi 

Kalendárium bemutatóján voltam jelen a művelődési központban. 
-  Február 28-án a Szécsény és Vonzáskörzete Közbiztonságáért Közalapítvány 

Kuratóriumának ülésén voltam. 
-  Február 29-én a SzuperSzemetes cég képviselőivel tárgyaltunk alpolgármester 

asszony és Varga Béla képviselő úr társaságában. 
-  Március 1-én, alpolgármester asszonnyal a Kormányhivatalban jártunk, ahol az 

oktatási főosztály munkatársaival egyeztettünk iskoláink jövőjével kapcsolatban. 
Egyelőre még csak ilyen kezdeti tanácskozás volt, ezért konkrétumokról még nem 
tudok beszámolni.   

-  Ugyanezen a napon rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottunk. 
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-  Március 2-án, délután, két határon túl élő magyar állampolgár tett ünnepélyes 
állampolgársági esküt itt hivatalunkban. 

-  Március 8-án Nőnap alkalmából köszöntöttük az intézmények hölgy dolgozóit 
alpolgármester úr, aljegyző úr és Velenczei Norbert úr társaságában. 

-  Március 13-án, a TÁMOP-5.3.6/11 - Komplex telep-programmal kapcsolatban 
konzultációs megbeszélésen voltunk jegyző asszonnyal Miskolcon. 

- Március 14-én alpolgármester asszony és jegyző asszony társaságában az 
összevont oktatási intézményünk március 15-i ünnepi megemlékezésen vettünk 
részt. 

- Március 15-én, nemzeti ünnepünk évfordulójának tiszteletére rendezett városi 
ünnepségen voltunk jelen, szinte valamennyien. Itt adtuk át a „Szécsény Városért” 
kitűntető díjakat, melyet megosztva Garamvölgyi Andreának és dr. Sziklai 
Attilának adományozta a képviselő-testület.  

- Március 19-én a Váci Egyházmegye Szent Anna Katolikus Családi Napközi 
Hálózatának intézményvezetőjével és kollégájával egyeztettünk egy esetleges 
családi napközi megvalósításával kapcsolatban.  

-  Március 20-án a Nógrád Megyei Védelmi Bizottság alakuló ülésén és az azt követő 
védelmi igazgatás felkészítő foglalkozáson vettem részt. 

- Március 22-én a Vízmű felügyelő bizottsági ülésen voltam. 
-  Ugyanezen a napon tartotta összevont oktatási intézményünk a Középiskolai napok 

megnyitó ünnepségét, ezen voltunk jelen jegyző asszonnyal. Egy rendkívül 
színvonalas ünnepség volt. Szívből gratulálunk az egész programhoz az oktatási 
intézmény valamennyi dolgozójának, diákjainak. És itt szeretném külön kiemelni, 
hogy kiemelt vendégei voltak ennek a rendezvénynek, Szekeres Pál egykori 
olimpiai résztvevő, többszörös para-olimpiai érmesünk, és Kovács Ágnes olimpiai 
és világbajnok úszónő. Rendkívül szimpatikus két embert ismerhettünk meg, akik 
meséltek sportpályafutásukról, beszélgettek a diákokkal sportról, életről, úgy 
gondolom, hogy nagyon tartalmas, gyerekeknek is rendkívül felemelő élmény volt, 
és itt szeretném bejelenteni, hogy reményeink szerint ennek a beszélgetésnek a 
vágatlan változatát majd Szécsény város televízió nézői is majd megtekinthetik. 

-  Március 23-án Vízmű felügyelő bizottsági ülés volt, majd alpolgármester asszony 
társaságában szélessávú internet hálózattal kapcsolatban tartottunk megbeszélést. 

- Ugyanezen a napon volt a Középiskolai napok „Ki mit tud?” gála rendezvénye a 
művelődési központban. 

-   Még egy egészen friss, mai esemény: II. Rákóczi Ferenc születésének 333. 
évfordulója alkalmából, a Vezérlő Fejedelem köztéri szobránál helyeztük el a 
megemlékezés koszorúját.  

 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2012. február 14-én tartott 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. Kérem tájékoztatóm elfogadását! 
Kérdezem képviselőtársaimat, van-e esetleg kiegészíteni valója valakinek az 
elmondottakhoz?” 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Március 15-én a Szécsényi Amatőr Futók Társasága, a hagyományos futását tartotta 
meg. Szécsényből Bussára volt idén a futás, amit Molnár Katalin Emlékfutásnak 
neveztek el, és a bussai temetőben koszorút helyeztek el, és a jelenlévők képviselők az 
önkormányzat nevében is koszorút helyeztek el Molnár Katalin sírján, és részt vettek a 
bussai március 15-i emlékünnepségen is. Elmondja, hogy polgármester is részt vett a 
futásban, a Rákóczi szobortól indult a futás, és egészen a hídig futott, ahol elhelyezte a 
hídnál a megemlékezés virágait.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni a SZAFT futóinak, hogy megemlékeztek Molnár Katalinról ilyen 
formában is.  
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
 
1.  Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 

díjáról szóló rendelet módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda jegyző 

 

Bárányné Márton Melinda jegyző 

Az írásos előterjesztés kiküldésre került, amit csak annyival szeretne kiegészíteni, 
hogy 1993. évi III. törvény rendelkezéseinek megfelelően április 1-jéig meg kell 
állapítani a tárgyévi szolgáltatási önköltségeket, ami adott évben egyszer korrigálható, 
ha azt a tárgyidőszaki folyamatok indokolják. Ennek megfelelően készült el a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 8/2011.(III.30.) 
önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó rendelettervezet. Annyit még szeretne 
elmondani, hogy a módosítási javaslatban csak a házi segítségnyújtás esetében van 
változás, ahol az intézményi térítési díj ellátási órában van meghatározva, a korábbi 
időszakban 80 Ft/óra volt a díj, ami számításaink szerint térítésmentessé válhat, 
figyelembe véve az egy ellátottra jutó szolgáltatási önköltség és a normatív állami 
hozzájárulás különbségének egy ellátottra jutó összegét. A jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás gondozási óradíja az elmúlt időszakhoz képest nem fog változni, 20 
Ft/nap marad. Tájékoztatást ad arról, hogy 2012. január 1-jétől lehetőség nyílott a 
bölcsődei ellátás keretében gondozási díj, személyi térítési díj megállapítására. 
Szécsény önkormányzata üzemeltet bölcsődét, és a rendelkezésre álló 2011. évi adatok 
és normatíva igénylések alapján elkészítettük a számításokat. 19 fővel számolva 176 
Ft/fő/nap összegre jött ki, ez még a térítési díjon fizetendő díj lenne. A polgármesteri 
hivatal javaslata, hogy ezt a térítési díjat a képviselő-testület 0 Ft-ban állapítsa meg, 
tehát ne vezesse be ezt az intézményi térítési díjat. Ennek több indoka is van, egyrészt, 
hogy a jelenlegi 19 főből 11 gyermek szociális támogatásban részesül, az ő esetükben 
nem vezethető be ez a szolgáltatási díj, arról nem is beszélve, hogy sok szülő azért 
viszi bölcsőde a gyermekét, hogy munkát tudjon vállalni mellette. Tehát, ha ilyen 
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jelentős plusz költséggel terhelnénk őket, akkor a bölcsőde kihasználtsága is 
csökkenne. Amennyiben sikerül a bölcsőde kihasználtságát növelni, és ezt a célt 
szolgálná az is, hogy nem vezetnénk be ezt a plusz díjat, akkor, és ha 2 fővel nőne a 
létszám, a számított intézményi térítési díj 0 Ft/fő/napra jön ki, és ez került a javaslatba 
is.  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy mindenképpen támogassa a testület a bölcsődei térítési díj 
mentességet, és biztatni kell a szülőket arra, hogy minél többen vegyék igénybe ezt az 
ellátást, mert akkor már a normatívából is tudja fedezni az önkormányzat az ottani 
ellátást. Azt is reméli, hogy minél többen tudnak majd munkába állni, és emiatt kell 
igénybe venniük ezt a szolgáltatást.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a tegnapi ülésén a jelenlévő 4 fővel határozatképes volt, és 
egyhangúan javasolja a képviselő-testületnek az előterjesztett rendelettervezet 
elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét, és kérdezi, van-e kérdése, véleménye valakinek 
az előterjesztéssel összefüggésben. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A házi segítségnyújtással kapcsolatos észrevétele van. Tudomása van róla, hogy 
Szécsényben több olyan idős ember van, aki nem tudja, hogy egy ilyenfajta 
szolgáltatást igénybe lehet venni, holott esetükben indokolt volna. Ezért azt kéri és 
javasolja, hogy a családsegítő szolgálat központ, vagy munkatársai, vagy akár az 
önkormányzat egy figyelemfelhívást tehetne annak érdekében, hogy ez a tájékoztatás 
szélesebb körű legyen. Akár a kábeltévén egy figyelemfelhívó, néhány mondatos 
tájékoztatás, vagy a Kisvárosi Krónikában egy cikk megjelentetése, akár a szociális 
szolgáltató központ vezetőjével egy riportot lehetne készíteni, és elmondani azokat a 
lehetőségeket, amiket az arra rászorulók igénybe tudnak venni.  
A bölcsődei szolgáltatási díj vonatkozásában nagyon örül annak, hogy a város vezetése 
picit másképpen gondolkozik, mint a Kormány. Tudjuk, hogy a Kormány lehetővé 
tette az önkormányzatoknak azt, hogy akár napi ezerforintos díjat is lehetne a 
bölcsődei szolgáltatásért kérni. Ha ezt egy hónapra vetítjük, akkor mindjárt ott 
vagyunk, hogy húszezer forint lenne a szülőknek. Még egyszer mondja, örül annak, 
hogy nem így gondolkodott a városvezetés. Természetesen javasolja elfogadásra a 
rendeletmódosítást. 

Stayer László polgármester 

Amikor felvetette képviselő úr, szintén arra gondolt, hogy a Kisvárosi Krónikában 
mindenféleképpen meg kellene jelentetni a tájékoztatót, mert az újság minden 
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háztartásba eljut. Az meg, hogy az intézményeinket hogyan tudjuk fenntartani, az 
nyilván megint külön téma. Nekünk ez a lehetőség megadatik, ha másik intézménynek 
ez nem adatik meg, akkor annak valamilyen lehetőséget kell biztosítani. Erről csak 
ennyit szeretne mondani. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a rendelettervezet 
elfogadását. Kéri, aki az előterjesztésnek megfelelően elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
8/2012.(III.28.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 
térítési díjáról szóló 8/2011.(III.30.) önkormányzati 

rendelet módosításáról  
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 92. § 
(1) bekezdés b) pontja, a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 29. § (3) bekezdésében 
kapott felhatalmazás alapján, a társulásban résztvevő helyi 
önkormányzatok képviselő-testületeinek hozzájárulásával, a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 

 
1. § 

A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról 
szóló 8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
Rendelet) 1. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 
„1. § A házi segítségnyújtás gondozási óradíja (figyelembe véve az 
egy ellátottra jutó szolgáltatási önköltség és a normatív állami 
hozzájárulás különbségének egy ellátottra jutó összegét): 0 Ft/óra.” 

 
2. § 

A Rendelet 2. §-a hatályát veszti. 
 

3. § 
A Rendelet a következő 3/B. §-al egészül ki: 
„3/B. § A személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti alapellátás 
keretében biztosított bölcsődei gondozás intézményi térítési díja: 0 
Ft/nap/fő.” 
 

4. § 
Ez a rendelet 2012. április 1-jén lép hatályba.  
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Szécsény, 2012. március 27. 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Bárányné Márton Melinda s.k. 
jegyző 

A fenti rendelet 2012. március 28-án kihirdetésre került. 
 
 
2.  Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítására  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Hegedűs István aljegyző 

 

Dr. Hegedűs István aljegyző 

Az előterjesztés írásban megküldésre került. A szociális rászorultságtól függő pénzbeli 
és természetbeni ellátások és a személyes gondoskodást nyújtó ellátások szabályait a 
7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet tartalmazza, melynek 6. §-át törlésre 
javasoljuk. Ennek indokai a következők: Magyarország 2012. évi költségvetését 
megalapozó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CLXVI. törvény 34. § (3) 
bekezdésének rendelkezései alapján a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló 1993. évi III. törvény 140/I. § szerint a 2012. január 1. napja előtt megállapított 
helyi lakásfenntartási támogatás a megállapító határozatban megjelölt időpontig, de 
legkésőbb 2012. március 31. napjáig folyósítható. Ezen rendelkezés alapján megszűnik 
a helyi lakásfenntartási támogatás, és a 2012. január 1. napja előtt megállapított helyi 
lakásfenntartási támogatás 2012. március 31. napjáig folyósítható, így a rendelet 
vonatkozó bekezdéseit hatályon kívül kell helyezni jogszabályi rendelkezés alapján. 
A rendelet második módosítása az étkeztetéssel kapcsolatos, a 18. § (2) és (3) 
pontjának módosítása szükséges oly módon, hogy a második bekezdésben rögzítésre 
kerül, hogy a helyi önkormányzat ellátási kötelezettségének ellátási szerződés 
megkötésével tesz eleget, valamint a harmadik bekezdésben kerül szabályozásra az 
ellátás igénybevételének módja. Kéri a tisztelt képviselő-testületet, hogy a 
rendelettervezetet az előterjesztésnek megfelelően fogadja el.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a rendelettervezet elfogadását. Kéri, aki azt az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/2012.(III.28.) önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó 

ellátásokról szóló 7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. § (3) 
bekezdésében és a 16. § (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 25. § (3) 
bekezdésében, a 26. § (1)-(2) bekezdésében, valamint a gyermekek 
védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 
29. §-ában kapott felhatalmazás alapján, a helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el:  
 

1. § 
A Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról és a 
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 7/2011.(III.30.) 
önkormányzati rendeletének (a továbbiakban: Rendelet) 6. §-a 
hatályát veszti. 
 

2. § 
A Rendelet 18. § (2)-(3) bekezdése helyébe a következő (2)-(3) 
bekezdés lép: 
 
„(2) A helyi Önkormányzat ellátási kötelezettségének ellátási 
szerződés megkötésével tesz eleget. 
(3) Az ellátás igénybevételének módja: 
a) A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások igénybevétele 
önkéntes, az ellátást igénylő, illetve törvényes képviselője szóbeli, 
vagy írásbeli indítványára történik.  
b) A kérelmeket a Hortenzia Időskorúak Ellátásáért Kiemelt 
Közhasznú Alapítvány fenntartónál, annak képviselőjénél lehet 
benyújtani.  
c) A fenntartó, vagy az általa megbízott személy a kérelmezővel az 
ellátás megkezdése előtt megállapodást köt. 
d) A megállapodás tartalmazza: az ellátás megkezdésének 
időpontját,az ellátás időtartamát,az igénybevevő számára nyújtott 
szolgáltatások tartalmát, a személyi térítési díj fizetésére vonatkozó 
szabályokat, az ellátás megszüntetésének módjait.” 
 

3. § 
Ez a rendelet 2012. április 1-jén lép hatályba. 
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Szécsény, 2012. március 27. 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Bárányné Márton Melinda s.k. 
jegyző 

A fenti rendelet 2012. március 28-án kihirdetésre került. 
 
 
A napirend tárgyalása után elhagyta az üléstermet Makovinyi Sándor képviselő. A 
képviselő-testület létszáma: 8 fő. 
 
 
3. Előterjesztés a Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 

végelszámolással történő megszűntetéséről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta  alpolgármester 
                     Verebesi Ivánné végelszámoló 

 

Stayer László polgármester 

Köszönti az ülésen megjelent Verebesi Ivánné végelszámolót. Átadja a szót az 
előterjesztőknek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A képviselő-testület 2011. decemberében döntött arról, hogy a Szécsényi Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft-t végelszámolással megszűnteti. A jogszabályok 
értelmében a tevékenységet lezáró mérleget még az ügyvezetőnek el kell készíteni, és 
azt a képviselő-testületnek el kell fogadnia. Hanczik László úr, volt ügyvezető, eleget 
tett ennek a feladatának, átadta a mérleget. Javasolja, hogy a testület ezt a mérleget 
fogadja el. Ugyanakkor a cégtörvény szerint szintén előírás, hogy egy nyitó vagyon 
mérleget kell készíteni, amelyet a végelszámolónak kell elkészíteni, ezt is megkapták 
képviselőtársai. A végelszámoló feladata az, hogy megvizsgálja azt, hogy a hitelezői 
igénybejelentéseket követően elegendő fedezet van-e a tartozások kifizetésére. Úgy 
gondoljuk, hogy azzal a kötelezettségvállalással, amit a testület tett még a tavalyi 
évben, a rendelkezésre álló pénzeszköz elegendő a hitelezők kielégítésére, tehát a 
végelszámolás lefolytatható. Kért határozatot kell meghozni a testületnek az eljárás 
során, az egyik a tevékenységet lezáró mérleg elfogadása, a másik pedig a nyitómérleg 
elfogadása. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel összefüggésben. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy a Kft-t milyen pénzügyi paraméterek mellett sikerült megszüntetni? 
Tehát mibe került ez gyakorlatilag a városnak. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az eljárás még nincs teljes egészében lezárva, de erről a végelszámoló tud 
részletesebb tájékoztatást adni. 

Verebesi Ivánné végelszámoló 

Köszöni a szót, és egyúttal meg is magyarázná a nyitómérleget. Ugye a zárómérleg 
adott, amit az előző ügyvezető elkészített, és ennek nyomán készítette el a 
nyitómérleget, amin látható, hogy korrigálva van, tehát a beadott hitelezői követelések 
alapján korrigálta a kötelezettségeket, ami azt jelenti, hogy az adóhatóság felé fennálló 
kötelezettségből ered a 814 ezer forint kötelezettségnövekedés, ami késedelmi 
pótlékból tevődik össze. Ez alapján számolta ki azt, hogy elegendő-e az, a testület által 
megállapított 10 millió forint a kötelezettségek kiegyenlítésére. Azt tudja mondani, 
hogy a vevőkövetelések, plusz ez a tízmillió forint elegendő arra, hogy a szállítói és az 
adótartozásokat kiegyenlítsék. Több tárgyalást folytatott a szállítókkal, és sikerült több 
millió forint szállítói kötelezettség elengedését elérni. Emellett be van adva az 
adóhatósághoz egy kérelem a késedelmi pótlék elengedésére. Azt tudni kell, hogy az 
adóhatóság csak ezt a tartozást engedi el kérelemre, ha ez indokolt, és ez befolyásolja a 
végelszámolás véghezvitelét. Most van döntés alatt a kérelem, ha sikerül, akkor két és 
félmillió forint késedelmi pótlék elengedésére kerülhet sor. Csatolva van a hitelezői 
követelések fedezeti terve, és ebben le is van vezetve az, hogy milyen követeléseink és 
kötelezettségeink vannak, ez még a 2011. december 16-i állapot szerint, hiszen ez a 
nyitómérleg után keletkezett. Annyit tud még elmondani, hogy a szállítói állomány 
ebben a kimutatásban közel ötmillió forint, ami a jelenlegi állapotban már csak 
hétszázhetvenháromezer, tehát az összes többi szállítói kötelezettség kiegyenlítésre 
került, az adóhatóság felé fennálló kötelezettségnél van még lehetőség a csökkentésre.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. Gyakorlatilag ez azt jelenti, hogy 10 millió forint fogja érinteni a 
költségvetést.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ha minden jól meg, akkor kevesebb. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, először szavazásra bocsátja a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. - 2011. december 15-i fordulónappal 
készített - 2011. évi záró egyszerűsített éves beszámolóját, és 2011. évi közhasznúsági 
jelentésének elfogadását. Kéri, aki azt az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
48/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a könyvvizsgálói 
záradékkal ellátott, Szécsényi Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit 
Kft. - 2011. december 15-i fordulónappal készített - 2011. évi záró 
egyszerűsített éves beszámolóját, és 2011. évi közhasznúsági 
jelentését elfogadja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

Kéri, hogy aki elfogadja a végelszámolás alatt lévő Szécsényi Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. végelszámolási nyitómérlegét az előterjesztés szerint, az  
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
49/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. „v.a.” - 2011. december 
16-i nappal készített - végelszámolási nyitómérlegét elfogadja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
4.  Előterjesztés a szociális alapszolgáltatás étkeztetés új szolgáltatónál történő 

biztosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Hegedűs István aljegyző 

Dr. Hegedűs István aljegyző 

Az étkeztetés, mint alapszolgáltatás, az önkormányzat kötelezően ellátandó feladata. 
Az önkormányzat ennek a kötelezettségének jelenleg a Hortenzia Időskorúak 
Ellátásáért Kiemelt Közhasznú Alapítvánnyal megkötött ellátási szerződés útján tesz 
eleget. Az étkezést igénybevevők száma jelenleg 20 fő, az intézményi térítési díj 500 
Ft, a személyi térítési díj szintén 500 Ft-ban lett megállapítva. Szécsény város 
önkormányzata fenntartásában működik a Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft, amely 
közétkeztetést biztosítja. Álláspontunk szerint célszerű lenne a közétkeztetést és a 
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szociális étkeztetést egy kézben összevonni. Az alapszolgáltatás iránti igény egyre 
gyakoribb a városban élő idős emberek, valamint a megromlott egészségi állapotú 
személyek részéről, illetve jelentős igény lépett fel hadirokkantak részéről is. A 
hadirokkantak ellátásának ellenértékét a Hadirokkantak Közalapítványa megtéríti az 
ellátást nyújtó szervnek, illetve fenntartójának. Térítési díjként az intézményi térítési 
díj számolható el. Az étkeztetésben részesülők tervezett létszáma hozzávetőlegesen 
100 fő, ebből hadirokkant 38 fő, illetve szociálisan rászoruló 62 fő, az előzetes 
felmérések alapján.  
Az előterjesztés szerint javasoljuk a Szécsényi Agro-Help Kft. tevékenységi körének 
bővítését, valamint a szociális alapszolgáltatás étkeztetés tekintetében működési 
engedély kiadásának kezdeményezésének jóváhagyását.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúan javasolja elfogadásra az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Véli, készült olyan kimutatás, esetleg pénzbeli kifejezése is a dolgoknak, hogy miért 
célszerűbb, miért előnyösebb az önkormányzat számára az, hogyha az Agro-Help Kft. 
végzi ezt a tevékenységet, mint hogyha a jelenlegi szolgáltató, a Hortenzia 
Alapítvány?Milyen jellegű könnyebbséget, esetleg megtakarítást jelent ez az 
önkormányzatnak?  

Dr. Hegedűs István aljegyző 

Jelen pillanatban a számítások folyamatban vannak, az intézményi térítési díjként 
meghatározott összegből gyakorlatilag az Agro-Help Kft. is el tudja látni ezt a 
szociális ellátást, és gyakorlatilag egy kézben működne mindkét alapellátás, tehát a 
közétkeztetés és a szociális étkeztetés is.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
50/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 86. § 
meghatározott kötelezettségének, az étkeztetés tekintetében, 2012. 
július 01. napjától a Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft. és Szécsény 
Város Önkormányzata között létrejött szerződés alapján látja el. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza az aljegyzőt és az ügyvezető 
igazgatót a további szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2012. július 1. 
Felelős: Aljegyző 

Ügyvezető igazgató 
 
 
Visszaérkezett az ülésterembe Makovinyi Sándor képviselő. A képviselő-testület 
létszámra: 9 fő.  
 
 
5.  Előterjesztés a támogatási kérelmek elbírálására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A civil szervezetek támogatására a képviselő-testület 2012. évben a költségvetésről 
szóló rendeletben másfélmillió forintot fogadott el. Ebből a keretből eddig 30 ezer 
forint összegű támogatást ítélt meg a testület, mely kifizetésre is került.  
Mielőtt folytatná, kéri képviselőtársait, engedjék meg, hogy ezzel kapcsolatban egy 
levelet fölolvasson. Bizonyára emlékszik már mindenki, hogy ezt a bizonyos 30 ezer 
forintot Krenács Lorettának ajánlotta fel a képviselő-testület. Loretta Európa 
Bajnokságra utazott Barcelonába, ott képviselte hazánkat és ezzel együtt városunkat is. 
Felolvassa a levelet a következők szerint: „Szeretném megköszönni támogatásukat a 
barcelonai versenyre, ahol sikerese eredményt értem el. Küzdésben második, 
formagyakorlatban harmadik helyezést értem el, így két kupával sikerült hazatérnem, 
ami a magyarok közt is kiemelkedő volt. Három küzdelmem volt, először egy magyar 
lánnyal, majd egy spanyollal küzdöttem. Ezeket megnyervén jutottam a döntőig, amit 
nagyrészt azért veszítettem el, mert ellenfelem 99 kilogramm volt, míg én 47 
kilogrammal mérlegeltem, így nem volt könnyű dolgom. Az önkormányzat támogatása 
nélkül nem biztos, hogy kijutottam volna, ezért még egyszer köszönöm 
hozzájárulásukat.” 
Úgy gondolja, hogy mindenki büszke arra, hogy egy ilyen kiváló sportembert 
támogathattak, és ezúton is szívből gratulál Lorettának az elért eredményéhez. Jómaga 
látta a dobogós fényképet, és valóban óriási testsúly fölényű volt a döntőbeli ellenfele. 
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Még egyszer szívből gratulál a nagyon szép eredményéhez! Örül, ha ilyen helyre 
tudnak pénzt adni, és reméli, hogy máskor is lesz erre alkalom és lehetőség is. 
Visszatérve az előterjesztésre, az előre elkülönített keretből már csak 1.470.000 Ft állt 
rendelkezésre, amelyet a beérkezett alapján próbáltak meg igazságosan szétosztani. Itt 
szeretné jelezni, hogy ezzel a kerettel szemben 2.795.000 Ft támogatási igény érkezett 
be. Ebből is látszik, hogy nem lesz könnyű helyzetben a testület, amikor a döntést meg 
kell hozni. Viszont itt szeretné többedszer hangoztatni, hogy van egy Szécsény-Ért-
Ékes Közhasznú Alapítványunk, ahol a civil szervezeteknek lehetőségük lesz majd 
arra, hogyha nem is a teljes igényelt összeget, hanem annak jelentős részét igénybe 
vehessék az alapítvány támogatása révén.  
Az önkormányzati keretből történő támogatásra vonatkozó javaslatot az előterjesztés 
tartalmazza, mely összesen 1.430.000 Ft összeget tesz ki. Ez azt jelenti, hogy a 
meghatározott keretből egy 40.000 forintos tartalékot gondolnánk képezni, mivel 
minden évben volt arra példa, hogy egy-egy rendkívüli kérelem érkezett később, és 
hogy ehhez ne kelljen költségvetést módosítani, hanem legyen egy kis lehetősége arra 
a testületnek, hogy egy ilyen rendkívüli kérelmet is el tudjon bírálni.  
Ezt az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse 
javaslatukat.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tegnap délután egy gondolat fogalmazódott meg benne. A javaslat szerint a 
Polgárőrség részére 30.000 Ft kerülne támogatásként odaítélésre, ezt meglehetősen 
kevésnek találja. Nem arról van szó, hogy a többi összeget sokallja, nem erről van szó. 
Kérdezi, hogy módosítási indítványt tehet-e most? Tudja, hogy a keret nem növelhető, 
és ha egyik kérelmezőnek többet javasolja, akkor valahol csökkenteni muszáj. 

Stayer László polgármester 

Képviselő úr az előbb a Pénzügyi Bizottság elnökeként tett egy javaslatot, ott 
megszavazta a előterjesztést, ott semmiféle módosító javaslattal nem élt. Számára 
kicsit furcsa ez a dolog, hogy most jön elő módosító javaslattal, és pont a bizottság 
elnöke, nem veszi figyelembe, vagy nem tiszteli az előkészítési folyamatot, de 
természetesen meghallgatjuk javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ez a gondolat még tegnap délután fogalmazódott meg, illetve erősödött meg benne, 
hogy jó volna a Polgárőrség támogatási összegén emelni, de már gondolkodóban van, 
hogy tegyen-e javaslatot, mert akkor meg kell nevezni, hogy honnan vonjanak le.  
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Stayer László polgármester 

Tegyen javaslatot képviselő úr, és mondja meg, honnan gondolná levonni az összeget. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tekintettel arra, hogy a pingpongozó egyesületnek nagyon jó szponzora van, nagyobb 
összegekkel tudja, hál’ Istennek, az egyesületet támogatni, és az egyesületek közül a 
Szerva Asztalitenisz Sport Egyesület kapja a legtöbbet, 150 ezer forint van tervezve, 
így javasolja, hogy 50 ezer forint kerüljön át a Polgárőrség támogatására. Hiszen az a 
30 ezer forint ilyen benzinárak mellett nem tudja fedezni az autó fenntartását. 
Tisztában van azzal, hogy az asztalitenisz egyesület nagyon szép eredményeket ért el, 
és országos bajnokságban, tehát tudja, hogy ott helye volna a pénznek. Kérdezi 
képviselőtársait, mi a véleményük erről: 

Stayer László polgármester 

Arról az egyesületről beszélünk, amelyik Nógrád megye egyetlen egy első osztályú 
egyesülete. Az egész országban Szécsényről beszélnek. Ennek az egyesületnek van 
egy NB III-as csapata, az a csapat száz százalékkal vezeti a bajnokságot, és nagy 
esélye van arra, hogy egy osztállyal feljebb lépjen, követve az előző csapatot, amelyik 
évről-évre, minden évben egy-egy osztályt feljebb lépett. Emellett van egy megyei I. 
osztályú csapata, akik szintén jól szerepelnek, de erről Pintér Sándor képviselő úr majd 
konkrétumokat is tud mondani. És ne felejtsük el, ami a legfontosabb - közbevetve 
elmondja, hogy vasárnap tudták átadni Dr. Sziklai Attila úrnak a Szécsény Városért 
kitüntető díjat. A díjátadáskor is azt emelte ki, hogy a szívét az dobogtatja meg ebben 
a történetben, hogy a futballcsapatoknál nagyon sokszor látni tiszavirág életű 
fellángolásokat, egy-egy szponzor egy-két évig úgy gondolja, hogy megtámogat egy 
csapatot, a semmiből főnixmadárként felemelkedik egy-egy csapat, feljutnak egy 
magas osztályig, aztán valamilyen oknál fogva ez a támogató eltűnik, onnantól kezdve 
összeesik az egész, mert nem gondolkodnak abban, hogy el kellene kezdeni építkezni, 
és ez az, ami nagyon szimpatikus a szécsényi egyesületünkben, hogy gondolnak a 
jövőre is. Heti négy alkalommal tartanak gyerekeknek edzést az általános iskolában, 
szakember egyénileg is foglakozik velük. Egy nagyon komoly alapozó képzés indult el 
a városban, ami azt jelenti, hogy a későbbiekben, ha másképp alakul az élet, bár 
nagyon bízik abban, hogy Dr. Sziklai Attila úr még sokáig fogja az egyesületet 
támogatni, de alakuljon bárhogy is az élet, elindult valami. Egy komoly építkezés 
indult el, ami - úgy gondolja - hosszú-hosszú évekre megalapozza ennek a sportágnak 
a jövőjét. És, ha ezek a gyerekek csak amatőr szinten fognak pingpongozni, véleménye 
szerint akkor is nagyon-nagy dolgot értünk el. Ez az egyik oldala, a másik oldala a 
dolognak, hogy a maga részéről inkább pironkodik ezen az összegen, és ő feszeng 
azon, hogy csak 150 ezer forintot tudnak adni egy ilyen nívós egyesületnek, mert 
lényegében véve az első körben, amikor számolgattak, akkor talán egy kicsit 
kevesebbet gondoltak volna. Viszont akkor úgy gondolták, hogyha nem többel, 
legalább ennyivel demonstrálják azt, hogy büszkék vagyunk erre az egyesületre, 
büszkék vagyunk azokra a sportolókra, aki ilyen nívós eredményeket érnek el. Ezek a 
sportolók példaképei lehetnek azoknak a gyerekeknek, akik most elkezdtek edzésekre 
járni.  



 16 

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Polgármester úr a szívéből beszélt. Ennek az egyesületnek milliós nagyságrendű 
költségvetése van, tehát azt mondja, hogy ez tényleg egy elenyésző dolog. Tudomása 
van arról, hogy más város hajlandó lenne milliókat beletenni, hogy egy ilyen csapata 
legyen. Ez az összeg körülbelül másfél pingpongasztalnak az ára, ezt lehet mérlegelni, 
de hozzáteszi, hogy neki is sír a szíve, hogy a Polgárőr Egyesület mindössze 30 ezer 
forintos támogatásban részesül.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak számadatokat szeretne mondani, és annyit tenne hozzá, hogy az a négy edzés 
tényleg a gyerekeké, a két NB I-es szintű edző ilyenkor csak a gyerekekkel 
foglalkozik. A legfiatalabb gyermek 6 éves, és egészen 14 éves korig edzik őket.  A 
megyei csapatban már utánpótlás van csak, ezt az egyesület nevelte ki, és egész szép 
eredményeket érnek el, illetve folyamatosan mennek országos versenyekre is, és 
például ifjúsági versenyeken, újonc versenyeken mindig dobogós helyen vannak ezek 
a fiatal gyerekek úgy, hogy csak két éve van teljesen külön edzőjük. Most kezd a 
létszámuk növekedni, nemcsak Szécsényből járnak, hanem a környező településekről 
is. Úgy tudja, legalább húsz kisgyermek van, akivel folyamatosan foglalkoznak. 
Mindenkinek mondja, hogy hétfőn, kedden, szerdán és pénteken vannak az edzések öt 
órától az általános iskola tornatermében, meg lehet őket nézni, nagyon komoly 
edzések vannak. Úgy gondolja, mindent megtesznek azért, hogyha nem lesz támogató, 
akkor legye egy olyan utánpótlásmag, akik tudják tartani ezeket az eredményeket, 
vagy ha lehet, még fejleszteni.   

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Elmondja még, hogy az NB III-as csapat a hét végén a második helyezett Eger 
csapatát 18:0-ra győzte le, tehát ennyire nagy a különbség, úgyhogy biztos, NB II-es 
csapatuk lesz. Mindenkit szeretettel várnak, szombaton 11 órakor lesz az extraligás 
csapatuknak hazai mérkőzése Szombathelyen. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Mindezt érti és elfogadja, és az előterjesztést is meg fogja szavazni, csak felvetődött 
benne, hogy a Polgárőrségnek egy picit többet kellene adni, és utána keresgélte, hogy 
honnét, s mivel az egyesület milliós nagyságrendű költségvetéssel gazdálkodik, azért 
merte javasolni, hogy 50 ezer forintot csoportosítsanak át. Ha úgy döntenek, hogy 
nem, azt is el tudja fogadni, legfeljebb egy havi tiszteletdíját fölajánlja a Polgárőrség 
számára. 

Stayer László polgármester 

Ez rendkívül nemes gesztus képviselő úrtól, köszönjük szépen. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Gratulál az egyesületnek a teljesítményéhez. 
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Stayer László polgármester 

Köszöni. Amennyiben nincs több hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslat szerint bocsátja szavazásra a támogatási összegeket. Kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
51/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012. évi 
költségvetési keretben biztosított előirányzat terhére az alábbi 
önkormányzati támogatásokat adja: 

Támogatást kérő neve A támogatás célja Támogatási 
összeg  

Múzeum Baráti Kör 35. évforduló megünneplése, havi 
programok szervezése, 
kiadványkészítés 

30 000 Ft 

Harmóniában a Világgal 
Mentálhigiénés Közhasznú 
Egyesület 

női hatékonyság tréning folytatása, 
új alaptréning kezdése 

20 000 Ft 

Magyar Cukorbetegek 
Országos Szövetsége Szécsény 
- Diabetesz Klub 

diagnosztikai műszerek beszerzése 20 000 Ft 

Magyar Vöröskereszt véradó ünnepség szervezése, 
véradók támogatása 

30 000 Ft 

Szécsényi Amatőr Futók 
Társasága 

futóversenyek rendezése, díjazása, 
utazási és nevezési költségek 

40 000 Ft 

Palócföldi Népi Iparművészek 
Egyesülete 

Nemzetközi csipkekiállítás és 
konferencia megszervezése. 

40 000 Ft 

Andi színjátszósai Közhasznú 
Egyesület 

nagybörzsönyi nyári tábor 
szervezése kb. 30 fő részére 

40 000 Ft 

Szécsényi Népművészeti 
Egyesület - Palóc 
Néptáncegyüttes 

koreográfusi tiszteletdíjak 
rendezésének megkönnyítése 

40 000 Ft 

Szécsény Városi 
Sportegyesület 

működési költségre, utazási 
költségekre, játékvezetői díjakra, 
sportfelszerelések vásárlására 

900 000 Ft 

Szécsényi Beteg Gyermekekért 
Alapítvány 

tájékoztató anyagok, plakátok 
készítésére 

20 000 Ft 

Szerva Asztalitenisz Sport 
Egyesület 

bajnoki utánpótlás nevelése, 
sportszer vásárlása, versenyeken 
való részvételek költségei 

150 000 Ft

845.sz. P. Bárkányi János 
Cserkészcsapatért Alapítvány 

a gödöllői nagytáborban részt 
vevők költségeihez hozzájárulás 

10 000 Ft 

Keresztény Értelmiségiek 
Szövetsége, szécsényi csoport 

a csíksomlyói nemzeti zarándok-
laton való részvétel támogatására 

20 000 Ft 
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Zenész Fiatalokért Egyesület hangszeres zenét játszó fiatalok 
támogatására, tehetségkutató tábor 
megszervezésére 

20 000 Ft 

Polgárőrség Szécsény üzemanyag- és gépjármű 
fenntartási költségekre, formaruha 
vásárlására 

30 000 Ft 

Igaz Lóbarátok és Jóbarátok 
Diáksport Közhasznú 
Egyesület 

működési költségekre, állatbarát 
nap rendezésére, védőfelszerelések 
vásárlására 

20 000 Ft 

Támogatás összesen: 1 430 000 Ft 
 
A képviselő-testület a 2012. évi költségvetési keretben meghatározott 
keretösszegből 40 000 Ft tartalékot képez, későbbi felhasználás céljából. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatások 
kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó támogatási 
szerződéseket aláírja.  

 
Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: Polgármester  

Pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 
 
Távozott az ülésről Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 8 fő. 
 
 
6.  Előterjesztés az önkormányzat 2012. évi közbeszerzési tervére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert, a Bírálóbizottság elnöke 

 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A képviselő-testületi ülés előtt kiosztotta az előterjesztést javított változatát, mivel a 
táblázatban egy számadatot pontosítani kellett.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, elnök urat kérdezi 
véleményükről.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a közbeszerzési tervet a 
képviselő-testületnek.  
Csak pontosítás végett kérdezi, hogy a Sas 1. szám alatti ingatlan felújítása sorban a 
most megkapott előterjesztésben költségvetés van megjelölve fedezetül szolgáló 
pénzeszközként, míg a bizottság előtt lévő anyagban LEADER pályázat szerepelt ezen 
a helyen. Melyik a pontos megjelölés? 
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Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Elnézést kér ezért a hibáért, a Sas 1. szám alatti ingatlan felújításának LEADER 
pályázat az alapja, kéri e szerint kijavítani a most kiosztott előterjesztést. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Csak annyit szeretne még mondani, hogy a korábbi évek közbeszerzési tervével 
összehasonlítva, ez most egy oldalra ráfért, és voltak már olyan évek, amikor két-
háromoldalas közbeszerzési tervekről döntött a testület. Véleménye szerint 
meglehetősen szegényes a pályázati affinitás, és ennek magyarázatként az tudja 
megfogalmazni, hogy országosan a pályázati források szűkültek.   

Stayer László polgármester 

Nem ért ezzel egyet, a pályázati források nem szűkültek, csak most fog majd sok, 
nagypályázat megjelenni, de addig azokról nem tudunk beszélni.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az önkormányzat 2012. 
évi közbeszerzési tervének elfogadását az előterjesztő által, fentiek szerint pontosított 
formában. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
52/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 
2012. évi közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a 2012. évi közbeszerzési terv 
www.szecseny.hu  honlapon való közzétételéről gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 
Az 52/2012.(III.27.) határozat melléklete 

 
Szécsény Város Önkormányzatának 

2012. évi összesített közbeszerzési terve 
Építési beruházás:  
 
Közbeszerzés 
tárgya, mennyisége  

Beszerzés 
becsült 
értéke 
(nettó 
összegben) 

Irányadó 
eljárásrend 
 

Tervezett 
eljárás 
típus 

Eljárás 
indításának 
várható 
időpontja 

Eljárás 
befejezéséne
k tervezett 
időpontja 

Szerződés 
teljesítés 
várható 
időpontja, 
vagy 
időtartama 

Fedezetül 
szolgáló 
pénzeszköz 
 

Sas út 1. szám alatti 
ingatlan felújítása 
(közösségi ház) 

15 750 000 nemzeti egyszerű 2012.04.30 2012.05.30. 4 hónap LEADER 
pályázat 
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Árubeszerzés: 
 
Közbeszerzés tárgya, 
mennyisége  

Beszerzés 
becsült értéke 
(nettó 
összegben) 

Irányadó 
eljárásrend 
 

Tervezett 
eljárás 
típus 

Eljárás 
indításának 
várható 
időpontja 

Eljárás 
befejezésének 
tervezett 
időpontja 

Szerződés 
teljesítés 
várható 
időpontja, 
vagy 
időtartama 

Fedezetül 
szolgáló 
pénzeszköz 
 

Tűzoltóraj épület 
kialakítása  

3 800 000 nemzeti egyszerű 2012.04.30 2012.05.30. 3 hónap költségvetés 

Mentők garázsa  19 685 000 nemzeti egyszerű 2012.04.30 2012.05.30. 3 hónap költségvetés 

Pösténypuszta 
idegenforgalmi 
beruházás 

35 000 000 nemzeti egyszerű 2012.05.30 2012.06.30. 5 hónap költségvetés 

 
 
7.  Előterjesztés a földbérleti kérelmek elbírálására 

7.1. Faluhelyi Csaba kérelme 
7.2. Bogdán Jenőné kérelme  
7.3. Rácz Csaba kérelme 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő:  Horváth Róbert Építési, Műszaki és Vagyonkezelő Osztály 

osztályvezetője 
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Három földbérleti kérelem van, ebből kettő belterületi, egy pedig külterületi 
önkormányzati ingatlanra. A képviselő-testület korábban nem vette napirendjére a 
földbérletek ügyét, mert a külterületi ingatlant meg kellett hirdetni szabályos módon. 
Ez megtörtént, ennek megfelelően készült el az előterjesztés. Annyit szeretne 
hozzátenni, hogy Bogdán Jenőné esetében eleve vásárlási kérelem érkezett be, de 
mivel ez tartalék lakóterületként szerepel a rendezési tervben, ezért a város ne 
értékesítse ezt az ingatlant, továbbra is tartsa meg bérletként. Ennek megfelelően a 
határozati javaslat pontosításra került, amit az ülés előtt kiosztott. Annyi került bele a 
korábban megküldött javaslatba, hogy amennyiben a tulajdonos önkormányzat a 
területet a rendezési tervvel összhangban kívánja hasznosítani, úgy azt a bérlőnek 
legkésőbb a termény betakarítását követő 30. napon vissza kell adnia a tulajdonos 
részére. Ezt azért tartotta szükségesnek, mivel öt évről van szó, és bármikor kerülhet 
elő olyan helyzet, hogy a területre szükség van. Ezzel együtt kéri a határozati javaslat 
elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát.  



 21 

Megjegyzi, olyan, hogy 1 forint már nem létezik, csak 5 forint, ezen el kellene 
gondolkodni. Az egyik javaslatban 230 forintos bérleti díj javaslat van egy évre, a 
másikban 240 forintos. Ha végiggondoljuk azt, hogy ezzel mennyi munka van, és 
mennyi papír meg egyéb költség, akkor az lényegesen több, mint amennyit beszedünk 
ezért a földterületért. Úgy gondolja, hogy örülni kell annak, hogy valaki műveli ezeket 
a földterületeket, és javasolja, hogy tekintsenek el a bérleti díj fizetésétől mindhárom 
esetben. Kérdezi, hogy mit szól ehhez a pénzügyi bizottság elnöke? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A bizottság mindhárom határozati javaslatot elfogadásra javasolta. Magánvéleménye, 
hogy valószínűleg van ennek egyfajta szociális jellege is, ezért maradjon ez az 1 
Ft/m2-es javaslat, ami aztán a több négyzetméter révén öt forintra kerekíthető. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nem javasolja a bérleti díjat teljesen elengedni, mert az önkormányzatnak így is, úgy 
is lesz költsége az ügyintézés során. Véleménye, hogyha nem is piaci alapra helyezik 
ezt a dolgot, de valamilyen bérleti díjat meg kell határozni. Az előterjesztésben 
olvasta, hogy 2009-ben jártak le ezek a szerződések, kérdése, hogy mi történt a két 
időpont között?  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatja a képviselő urat, hogy az Építési, Műszaki és Vagyonkezelő Osztály csak 
tavaly vette át a földbérleti ügyeket, amikor áttekintették, hogy mi hogyan áll, akkor a 
bérlőket felszólították nyilatkozattételre, hogy akarják-e a továbbiakban is bérelni a 
területet, így kerültek újra elő ezek az ügyek. Hozzáteszi, hogy a korábban megkötött 
szerződésekben is 1 Ft/m2/év bérleti díj volt meghatározva.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Bogdán Jenőné nem is bérelni akarja a területet, hanem meg akarja vásárolni, hogyan 
került a bérleti ügyek közé? Ha nem lehet eladni a területet, akkor nem lehet a 
kérelmét teljesíteni, ebben kell a testületnek dönteni.  

Stayer László polgármester 

Mivel Bogdán Jenőné részéről vásárlási kérelem érkezett, véleménye szerint sem kell a 
határozatban másról dönteni, mint a vásárlási kérelem elbírálásáról. Amennyiben majd 
bérelni szeretné, akkor bead egy másik kérelmet, ami arra szól.  

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Valóban vásárlási kérelmet adott most be, és nem szerepel benne a bérlet, azonban 
amikor személyen bent járt a hivatalban a kérelmező, tájékoztatták róla, hogy a terület 
nem értékesíthető, és akkor úgy nyilatkozott, hogy ebben az esetben tovább bérelné.  
A határozati javaslat késztésénél figyelembe vették a kérelmező nyilatkozatát, s azt, 
hogy korábban is évekig bérelte ezt a területet. 
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Stayer László polgármester 

A földbérleti díjak meghatározására eddig három alternatíva merült föl. Egyik az 
előterjesztésben szereplő 1 Ft-os négyzetméter ár, személy szerint azt javasolta, hogy 
tekintsen el a testület a bérleti díjtól, és volt a Smelkó István képviselő úr által 
megfogalmazott, magasabb összegre vonatkozó javaslat. Kérdezi képviselő urat, hogy 
milyen összegre gondol? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Belterületi ingatlan esetében 10 Ft/m2/év, és külterületi ingatlan esetében 5 Ft/m2/év 
bérleti díjat javasol.  

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Mivel a természet halad előre, a földet művelni kellene, ezért a polgármester úr 
javaslatát támogatja azzal, hogy egy évre legyen díjmentes a bérlet, és mivel a 
javaslatban öt éves időtartam szerepel, a további évekre vonatkozó díjat majd később 
határozzák meg. Ne maradjon gazdátlanul a terület, legyen megművelve. 

Stayer László polgármester 

Maga is látja azt a vonalat, amit Smelkó István képviselő úr képvisel, hogy azért ma 
már olyan, hogy ingyen, olyan nincsen. Hogyha 10 forintban gondolkodunk, akkor az 
előterjesztésben szereplő terület éves bérlete 2.300 forint lenne. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

A díj megállapításánál figyelembe kell azt is venni, hogyha nem bérlik a földet, akkor 
majd az önkormányzatnak kell saját költségén rendben tartani.  

Bárányné Márton Melinda jegyző 

Tájékoztatást ad arról, hogy a korábbi években nem egyesével tárgyalta a képviselő-
testület a földbérleti szerződéseket. A képviselő-testület hozott egy határozat, melyben 
három évre előre meghatározta a díjat, amit minden földbérleti szerződésnél 
alkalmazott. Javasolja, hogy most is döntsön először a testület a bérleti díj mértékéről, 
ahogyan Smelkó István képviselő úr is javasolta, és ennek alapján a hivatal, a 
kérelmek alapján, meg tudja kötni a szerződéseket. 

Stayer László polgármester 

Átgondolta a díjmentességre tett javaslatát, és visszavonja. Smelkó István képviselő úr 
javaslatához csatlakozik, mely szerint a belterületi ingatlanok esetében 10 forint, a 
külterületi ingatlanok esetében 5 forint legyen a négyzetméter ár ez évtől kezdődően.   
Ismerteti, és szavazásra bocsátja az erre vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület fentiek után 7 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében 
(tartózkodás nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
53/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati 
tulajdonú földterületek bérleti díját 2012. évtől kezdődően az alábbiak 
szerint állapítja meg: 
- belterületi ingatlan esetén 10 Ft/m2/év 
- külterületi ingatlan esetén 5 Ft/m2/év 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Vagyonkezelő 
 
 
7.1. Faluhelyi Csaba kérelme 

Stayer László polgármester 

Az előbb elfogadott bérleti díjat figyelembe véve, az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslattól eltérően, 6.230 Ft éves díj meghatározásával bocsátja szavazásra 
Faluhelyi Csaba kérelmének elbírálását. Kéri, aki a határozati javaslatot ezzel a 
módosítással elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
54/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. április 1-
től kezdődően 2017. március 31-ig (öt éves időtartamra) bérbe adja 
Faluhelyi Csaba (3170 Szécsény, Ifjúság út 16.) részére a Szécsény 
Város Önkormányzatának tulajdonát képező, Szécsény, zártkert 
3001/1 hrsz alatti 1246 m2 területű, legelő művelési ágba sorolt 
termőföldet. 
A Képviselő-testület a bérleti díjat. 6.230,- Ft/év összegben állapítja 
meg. 
 
A képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
határozatnak megfelelően kössön termőföldre vonatkozó haszonbérleti 
szerződést Faluhelyi Csabával. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Aljegyző 
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7.2.  Bogdán Jenőné kérelme  
 

Stayer László polgármester 

Bogdán Jenőné vásárlási kérelmet nyújtott be, mivel azonban a terület nem 
értékesíthető, a képviselő-testület nem tudja a kérelmet teljesíteni. Amennyiben bérelni 
szeretné a területet, az elfogadott díjtétellel részére is bérbe adható öt éves időtartamra 
az ingatlan. Ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
55/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bogdán Jenőné 
(Szécsény, Ősz u. 15.) 1375/2 hrsz alatti területre vonatkozó vásárlási 
kérelmét nem áll módjában teljesíteni, mivel Szécsény város 
érvényben lévő településrendezési terve, e területen lakóövezet 
kialakítását jelöli.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Aljegyző 
 
 
7.3. Rácz Csaba kérelme 

Stayer László polgármester 

Az új díjtétellel módosítva bocsátja szavazásra Rácz Csaba kérelmének elbírálására 
vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
56/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. április 1-
től kezdődően 2017. március 31-ig (öt éves időtartamra) bérbe adja 
Rácz Csaba (3170 Szécsény, Bacsó B. u. 4.) részére a Szécsény Város 
Önkormányzatának tulajdonát képező, Szécsény, belterület 1424 hrsz 
alatti 239 m2 területű, beépítetlen terület művelési ágba sorolt 



 25 

földterületet. A Képviselő-testület a bérleti díjat. 2.400,-Ft/év 
összegben állapítja meg. 
 
A képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
határozatnak megfelelően kössön bérleti szerződést Rácz Csabával. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Aljegyző 
 
 
8.  Előterjesztés Holecz Attila földterület csere kérelmének elbírálására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő:  Horváth Róbert az Építési, Műszaki és Vagyonkezelő Osztály 

osztályvezetője 
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Holecz Attila kérelmet nyújtott be az önkormányzathoz, melynek lényege, hogy a liget 
mögötti Vörös-parton lévő ingatlanát elcserélné az önkormányzat tulajdonában lévő 48 
m2-es területű belterületi ingatlanra. A felajánlott ingatlanra azért lenne szüksége a 
városnak, mert egy műfüves pálya kialakítására pályáznánk, és a pálya mérete 
szükségessé teszi, hogy a jelenlegi salakos pálya alapterületét megnöveljük a Holecz 
úr tulajdonát képező földterülettel, ezért kérjük a képviselő-testületet, hogy a cseréhez 
járuljon hozzá. Mivel a pályázat előkészítése folyamatban van, kérjük, hogy a testület 
értékbecslés nélkül is járuljon hozzá a cseréhez, azzal a kitétellel, hogyha az ezután 
elkészülő értékbecslés szerint a két ingatlan értéke között nincs 15 %-nál nagyobb 
eltérés, úgy a polgármester urat hatalmazza fel a csereszerződés aláírására. Azért 
került a javaslatba ez a 15 %-os eltérés, mert amennyiben a csere nem jön létre, és ezt 
a pályát meg szeretnénk csinálni, akkor kisajátításra lenne hozzá szükség. Kisajátítás 
esetén pedig nem az ingatlan forgalmi értékével számolnak, hanem a későbbi haszon 
figyelembevételével határozzák meg az ingatlan értékét.  Amennyiben kérdés van az 
előterjesztéssel kapcsolatban, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni osztályvezető úr tájékoztatóját. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, 
észrevétele az elhangzottakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 



 26 

A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
57/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete helyt ad Holecz 
Attila (3170 Szécsény, Ifjúság utca 24.) földterület csere kérelmének. 
A Képviselő-testület hozzájárul a Holecz Attila tulajdonát képező 
Szécsény, külterület 0278/2 hrsz-ú szántó művelési ágú, 1960 m2 
területű, 2,72 Ak értékű földterület és a Szécsény Város 
Önkormányzata tulajdonában álló Szécsény, Király utca 1458/5 hrsz-ú, 
48 m2 területű, kivett épület, udvar, művelési ágú ingatlan cseréjéhez. 
 
A képviselő-testület megbízza az Építési, Műszaki és Vagyonkezelő 
Osztályt az értékbecslés megrendelésére, és felhatalmazza a 
polgármestert a csereszerződés aláírására, amennyiben az értékbecslés 
szerint az ingatlanok értéke nem tér el nagyobb mértékben, mint 15 %. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Aljegyző 
 
 

Stayer László polgármester 

Mivel Hugyag Község Önkormányzatával közösen tartandó ülés 16,30 órára került 
összehívásra, ezért a napirendek tárgyalását felfüggeszti az együttes ülés időtartamára.  
 
 
Hugyag Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttesen tartott ülésről 
külön jegyzőkönyv készült. Az ülésen hozott határozatok száma: 58-59. 
 
 
9.  Előterjesztés az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez 

kapcsolódó támogatás igénybevételére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő:  Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Azért kérte a képviselő-testületet, hogy a mai ülésen vegye napirendjére a támogatási 
igényre vonatkozó előterjesztést, mert a benyújtási határidő április 2-a, és emiatt ne 
kelljen rendkívüli ülést tartani.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy az elmúlt évben is sikeresen pályáztunk a 
Belügyminisztérium sportinfrastruktúra fejlesztési felhívására, illetve a nagylóci 
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tagintézmény iskolaépületének felújítására. Ez a lehetőség most ismét megnyílik, 
három témakörben lehet a belügyminiszter 4/2012. (III.1.) BM rendeletében 
meghatározott önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez kapcsolódó 
támogatások igénybevételére pályázatot benyújtani.  
Ezek a következők:  
I. Társult formában működtetett kötelező önkormányzati feladatot ellátó intézmények 
fejlesztése, felújítása. Az igényelhető maximális támogatás mértéke 30 millió forint. 
II. Iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítás. Az igényelhető 
maximális támogatás mértéke 20 millió forint. 
III. Közbiztonság növelését szolgáló fejlesztések megvalósítása. Az igényelhető 
maximális támogatás mértéke 10 millió forint. 
Azt kell tudni ezekről a pályázatokról, hogy valamennyinél a városunk besorolása 90 
%-os támogatási intenzitást tesz lehetővé. Ahhoz, hogy ezt a pályázatot benyújthassuk, 
az előterjesztésben szereplő határozat meghozatalára van szükség, melyben vállalja a 
képviselő-testület, hogy a szükséges önerőt biztosítja. Külön határozatot szükséges 
hozni a sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítási pályázathoz, melyben a sporttal 
kapcsolatos részletes feladatok és kötelezettségeket kell meghatározni, továbbá 
igazolni kell a hatályos költségvetésből a sportlétesítmények bővítése, felújítása 
szakfeladaton szereplő összeget.  
Úgy gondoltuk, hogy mindhárom témakörben benyújtanánk pályázatunkat. Az első, az 
intézmények fejlesztésére, felújítására vonatkozó pályázatban az óvoda épületére 
szeretnék fejlesztést végrehajtani, mégpedig napelemeket szeretnénk felszerelni a 
tetőre. Erre készült egy hozzávetőleges kalkuláció, és úgy néz ki, hogy ebbe a 
keretösszegbe bele is férne a tervezett fejlesztés. Ezzel a fejlesztéssel az óvoda éves 
áramigényét teljesen fedezni tudnánk, így a beruházás gyorsan megtérülne, sőt az a 
napelem mennyiség, amit fel lehetne helyezni, abból még az iskola épületére is 
tudnánk átjuttatni áramot, az ottani költségeket is tudnánk csökkenteni. 
A második részben, az iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztésben 
szeretnénk a Magyar úti iskola udvarán lévő salakos pályát egy korszerűbb és egész 
évben használható burkolattal ellátni, illetve ha lehetőség van, még világítással is 
ellátni a területet.  
A harmadik részben, a közbiztonság növelését szolgáló fejlesztésben pedig a már 
meglévő kamerarendszerünket szeretnénk továbbfejleszteni, hiszen látjuk, hogy 
vannak még, nem mondja, hogy fehérfoltok, mert inkább feketék ezek a foltok, ahol 
sajnos még továbbra is randalíroznak hétvégenként, ezeket a területeket is jó lenne 
védeni.  
Kéri, hogy a határozatban úgy fogadja el a testület a saját erő összegét, hogy a 
maximális támogatási összeg 10 %-ának biztosítását vállalja. Így például, ahol 
maximális támogatás mértéke 30 millió forint, ott a saját erő összege maximum 3 
millió forint.  
Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdése, véleménye valakinek? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy összesen hány forintot kell biztosítani a pályázathoz. 
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Stayer László polgármester 

A három részre vonatkoztatva összesen maximum 6 millió forint önerő biztosítását 
jelenti.   

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi a jegyző asszonyt, hogy a költségvetés hogyan bírja ezt? 

Bárányné Márton Melinda jegyző 

Az önkormányzat költségvetésében a tartalék soron került megtervezésre az az összeg, 
mely a pályázatokhoz szükséges önerőt tartalmazza, és erre a célra fordítható. 

Stayer László polgármester 

Azt tudja még hozzáfűzni, hogy csak az óvodai tetőre felhelyezett napelemekkel két-
három éven belül az általunk befektetett összeg megtérül. Ha kamerarendszer lesz, 
akkor valószínűleg kevesebb rongálás lesz, a helyreállítás költségei megint csak 
megtakarítást jelentenek. A sportpályából, ha bérbe tudjuk adni, bevétel származhat, 
nem is beszélve arról az eszmei értékről, hogy egészségesebb gyerekeink lesznek, ha 
tudnak hol sportolni. Ehhez kéri képviselőtársai támogatását. 
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a támogatási igény 
benyújtására vonatkozó határozati javaslatot az előterjesztés szerint. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
60/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete támogatási igényt 
nyújt be a Belügyminiszter 4/2012. (III.1.) BM rendeletében 
szabályozott önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez 
kapcsolódó támogatás igénybevételére az alábbiak szerint részletezett 
önerő biztosításával:   
 
I. Társult formában működtetett kötelező önkormányzati feladatot 
ellátó intézmények fejlesztése, felújítása. 
Saját erő összege a maximális támogatási összeg 10 %-a, maximum 
3.000.000 Ft 
 
II. Iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítás.  
Saját erő összege a maximális támogatási összeg 10 %-a, maximum 
2.000.000 Ft 
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III. Közbiztonság növelését szolgáló fejlesztések megvalósítása.  
Saját erő összege a maximális támogatási összeg 10 %-a, maximum 
1.000.000 Ft. 
 
A képviselő-testület támogatási igényben megfogalmazott célok 
megvalósításához szükséges önerőt az önkormányzat 2012. évi 
költségvetéséről szóló 4/2012.(II.10.) önkormányzati rendeletében a 
tartalék soron biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási igény 
benyújtására. 
  
Határidő: 4/2012. (III.1.) BM rendelet szerint 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A második határozati javaslat az iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, 
felújítás pályázathoz kapcsolódik, melyben a sporttal kapcsolatos részletes feladatok és 
kötelezettségeket kell meghatározni, továbbá igazolni kell a hatályos költségvetésből a 
sportlétesítmények bővítése, felújítása szakfeladaton szereplő összeget. Kéri, aki az 
erre vonatkozó előterjesztést elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
61/2012.(III.27.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete támogatási igényt 
nyújt be a belügyminiszter 4/2012.(III.1.) BM rendeletében 
szabályozott önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez 
kapcsolódó támogatás igénybevételére.  
 
Szécsény Város Önkormányzata a sportról szóló törvény 
rendelkezéseivel összhangban megalkotott, a helyi sportélet 
támogatásáról szóló 14/2004.(IX.01.) önkormányzati rendeletben 
foglaltak szerint a helyi sportélet működtetése és fejlesztése érdekében 
hangsúlyos feladatának tekinti: 
a)  az egészséges, mozgás-gazdag életmód iránti igény felkeltését, az 

azzal kapcsolatos felvilágosító tevékenységet, 
b)  a helyi szabadidősport, a gyermek és ifjúsági sport feltételeknek 

javítását, valamint a tömeges részvétellel zajló sporttevékenységek 
lebonyolításának támogatását, 

c) a sportélet alapjait képező óvodai, iskolai testnevelés és 
sporttevékenység személyi, tárgyi feltételeinek biztosítását, 
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d)  az utánpótlás-neveléssel kapcsolatos sporttevékenység 
támogatását, 

e)  a tulajdonában lévő sportlétesítmények sportszakmai igényeknek 
megfelelő működtetését, karbantartását, a település közterületeinek 
a szabadidő kulturális eltöltésére való alkalmassá tételét, 

f) a település polgárai számára a szabadidősport, a gyermek- és 
ifjúsági sport, a nők és családok sportjának segítését, támogatását, 

g) a sportkoncepcióban megfogalmazott célok megvalósulása 
érdekében a sporttal foglalkozó helyi szervezetekkel, 
sportszakemberekkel szoros együttműködést, munkájuk segítését. 

Az önkormányzat a helyi sportfeladatok megvalósítását - a 
mindenkori költségvetési lehetőségének függvényében - anyagilag is 
támogatja. 
 
A képviselő-testület Szécsény Város Önkormányzatának 2009-2013-
ig szóló sportkoncepcióját felülvizsgálta, és továbbra is fenntartja.  
 

Szécsény Város Önkormányzata a 2012. évi költségvetéséről szóló 
4/2012.(II.10.) önkormányzati rendelete a sportlétesítmények 
bővítése, felújítása szakfeladaton 20.475.000 Ft-ot tartalmaz.  
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási igény 
benyújtására. 
 
Határidő: 4/2012.(III.1.) BM rendelet szerint 
Felelős: Polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a továbbiakban önkormányzati hatósági ügyeket tárgyal, ezért a 
helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) bekezdése alapján 
zárt ülést rendel el.  
Elköszön a vendégektől és a televíziónézőktől, és a napirendek megtárgyalása után az 
ülést bezárja (1720 órakor).  
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.  
 

k.m.f. 
 

 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Bárányné Márton Melinda  
jegyző 

 


